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Protokół nr XXX/21     

z sesji Rady Miejskiej w Bojanowie, która odbyła się  

w dniu 30 kwietnia 2021 roku o godz. 10:00  

w zdalnym trybie obradowania 
W sesji uczestniczyli: 

• Radni Rady Miejskiej w Bojanowie: 
Jarosław Bartkowiak 
Alina Broniarz 
Beata Bura 
Waldemar Czerwiński 

Renata Jagodzik 

Jan Kubis 

Sebastian Miekisz 

Jan Moryson 
Ilona Pazoła- Szymańska 
Dariusz Stachowiak 

Ewa Szczepaniak 

Tomasz Wałkiewicz 
Bogumiła Woźniak 

Tomasz Woźniczka 
• Burmistrz Bojanowa- Maciej Dubiel 

• Zastępca Burmistrza, Sekretarz- Krzysztof Kurpisz 
• Skarbnik Gminy- Patrycja Kubiak 
• Inspektor- Henryk Adamczyk 

• Radca Prawny- Teresa Andrzejewska 

• Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej- Sabina Szlachetka- Andersz 
• Prezes Towarzystwa Sportowego „Ruch” Bojanowo- Wiesław Ceglarek 
• Prezes Stowarzyszenia „Extremalne Bojanowo”- Paweł Janowicz 

• Prezes Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego „Szok” Bojanowo- Daria 

Kuczyńska 

• Prezes Bojanowskiego Klubu Karate Kamae- Paweł Dudziak 
 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 

Do pkt. 1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
 

Otwarcia sesji o godzinie 1001 dokonał Przewodniczący Rady- Jan Moryson. Po przywitaniu 

radnych Rady Miejskiej w Bojanowie, Burmistrza Bojanowa i jego współpracowników 

stwierdził, że na 15 ustawowych radnych w sesji uczestniczy 14 radnych. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy Panie/ Panowie radni zgłaszają wątpliwości  

i uwagi co do trybu i sposobu zwołania dzisiejszej sesji? 
Na powyższe pytanie, żaden z radnych nie zgłosił zastrzeżeń. 
 

Do pkt. 2. Przedstawienie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Pan Jan Moryson poinformował, że wpłynął wniosek od Burmistrza Bojanowa  

o wprowadzenie do porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie projektu uchwały 

w sprawie: 
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a) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 25/2 obręb 

Gierłachowo, 
b) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

Powyższy wniosek stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad wprowadzeniem do porządku 

posiedzenia wnioskowanych projektów uchwał. 
Wniosek został przegłosowany. Za wprowadzeniem do porządku obrad wnioskowanych 

projektów uchwał głosowało 14 radnych „za” (13 radnych głosowało za pomocą programu  

e-sesja, 1 radna z powodu problemów technicznych głosowała imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA: 13 
Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

BRAK GŁOSU: 1 

Ewa Szczepaniak 
 

NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 

Ewa Szczepaniak 
 

Więcej zmian nie wniesiono, w związku z powyższym porządek XXX sesji Rady Miejskiej  

w Bojanowie przedstawia się następująco: 
 

1. Otwarcie sesji oraz stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad XXX sesji Rady Miejskiej w Bojanowie. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/21 z sesji, która odbyła się w dniu 26 marca 2021 

roku. 
4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 
5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo. 
7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe). 
8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) oceny zasobów pomocy społecznej, 
b) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Gołaszynie, 
c) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Bojanowo, 
d) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i 

Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 
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Gminy Bojanowo, 

e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków 

obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo, 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, 
g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 25/2 obręb 

Gierłachowo, 
h) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów 

alkoholowych przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 
10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Zakończenie. 

 

Dot. pkt. 3. Przyjęcie protokołu Nr XXIX/21 z sesji, która odbyła się w dniu 26 marca 

2021 roku. 
 

W związku z tym, iż do protokołu z sesji, która odbyła się w dniu 26 marca 2021 roku nie 

wniesiono uwag pisemnych i ustnych, Przewodniczący Rady zawnioskował o przyjęcie 

powyższego dokumentu. 

Za propozycją Pana Jana Morysona głosowali wszyscy radni- 14 głosów „za”. 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA: 14 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Tomasz Wałkiewicz, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
 

Dot. pkt. 4. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych  

w okresie międzysesyjnym. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie przedstawił informację o działaniach 

podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Pytań nie było. Informacja stanowi załącznik  

nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Dot. pkt. 5. Sprawozdanie Burmistrza o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 
 

Pan Maciej Dubiel przedstawił zebranym informację o wydarzeniach, które miały miejsce  

w okresie międzysesyjnym. Pisemna informacja stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
Następnie Burmistrz Bojanowa przedstawił informację o wydanych zarządzeniach. 

Pisemna informacja wydanych zarządzeń stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 
 

Pytań do przedstawionych informacji nie było. 
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Dot. pkt. 6. Informacja o działalności sportowej na terenie Gminy Bojanowo. 
 

Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pana Wiesława Ceglarka- Prezesa Towarzystwa 

Sportowego "Ruch" Bojanowo o zabranie głosu. 
Prezes TS Ruch Bojanowo poinformował, że rozpoczęły się rozgrywki zgodnie  

z rozporządzeniem Polskiego Związku Piłki Nożnej i Wielkopolskiego Związku Piłki Nożnej. 

Mecz rozegraliśmy w ubiegłą niedzielę. Wyjazd do Taczanowa zakończył się meczem 

zwycięskim 0:2. Cieszy, że zawodnicy zarówno juniorzy i seniorzy uczęszczali na zajęcia 

treningu w tych momentach, kiedy było to wskazane. Kolejne spotkanie odbędzie się w dniu 

dzisiejszym- młodzi jadą do miejscowości Piaski, a pierwszego maja odbędzie się inauguracja 

2020-2021: o godz. 14:00 rozegramy mecz z Zawiszą Dolsk. W poniedziałek wyjeżdżamy do 

Zdun i tak dalej. Wszystkie mecze można wyczytać na naszej stronie internetowej, którą 

prowadzi jeden z byłych zawodników. Jeżeli byłaby taka możliwość, proszę wejść na stronę TS 

Ruch Bojanowo futboolowo- wszystko jest zapisane. Rozgrywki będą tak rozłożone, że 

zakończą się do końca czerwca- jest to zobligowane tym, że zespoły, które np. będą odpadały, 

punktowały lub grały w barażu, muszą się zmieścić w terminie dwóch, trzech tygodni 

maksymalnie, żeby rozpocząć nowe rozgrywki w systemie 21-22. Duże zaangażowanie jest 

grupy juniorskiej. Została pochwalona wzorowa współpraca pomiędzy TS „Ruch” Bojanowo  

a MUKS „Szok” Bojanowo oraz wyrażona nadzieja, że w przyszłości młodzież, dzieci  

z niniejszego Klubu trafią do „Ruchu”. 

Na zakończenie Prezes TS „Ruchu” Bojanowo nawiązał do setnej rocznicy obchodów Klubu, 

której nie udało się zorganizować ze względu na panującą sytuację na świecie. Zostały 

skierowane słowa podziękowania wszystkim, którzy pomagają Klubowi.  

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Sprawozdanie z działalności Towarzystwa 

Sportowego "Ruch" Bojanowo stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 

Pan Jan Moryson poprosił o zabranie głosu Pana Pawła Janowicza- Prezesa Stowarzyszenia 

"Extremalne Bojanowo" celem przedstawienia informacji o działalności Stowarzyszenia. 

Pan Paweł Janowicz poinformował, że pandemia pokrzyżowała wszystkie działania sportowe: 

w naszym przypadku nie odbyła się sztandarowa impreza- Piknik motoryzacyjny, który 

organizowany jest cyklicznie co roku. Wszystkie działania opierały się na treningach 

zawodników w odosobnieniu- bez publiczności. Udało się zorganizować jedne zawody-  

o Puchar Wylewiska, które zostały przeprowadzone w reżimie sanitarnym, bez publiczności, 

tylko zawodnicy. Zawody zakończyły się symbolicznym rozdaniem pucharów. Będziemy 

działać dalej. Czekamy, jaka będzie sytuacja, na ile sport zostanie uwolniony, czy będą mogli 

być kibice, czy będzie można organizować piknik motoryzacyjny. Nasze działania opierają się 

na przygotowaniu toru, zwiększeniu jego atrakcyjności, bezpieczeństwa. Wprowadziliśmy 

własny reżim sanitarny i jeżeli się spotykamy, to zawsze to spotkanie kończy się wyjściem  

w teren w około toru i zbieraniem śmieci z tego względu, że mamy bardzo duży problem  

z nielegalnym zrzutem śmieci. Została wystosowana prośba o nie wyrzucanie śmieci, gdyż 

wygląda to nieestetycznie, trzeba to pozbierać i przysparzamy komuś pracy. W kwestiach 

finansowych- Stowarzyszenie otrzymało dotację w wysokości 9.000 zł. Środki te zostały 

pomnożone dwukrotnie-  do kwoty 18.000 zł, za które został kupiony traktor zetor. W bieżącym 

roku planujemy zakup beczki do polewania toru i równiarki. Na dzień dzisiejszy odbywają się 

tylko wolne treningi zawodników, bez publiczności, ewentualnie z nadzorem- obserwator, który 

zapewnia bezpieczeństwo. Zachęcamy wszystkich do odwiedzenia nas, zobaczenia, co robimy, 

żeby spróbować. Otwarci jesteśmy na wszystkie propozycje, zawsze możemy udostępnić jakiś 

pojazd czy poradę trenera. Zapraszamy, bo dyscypliny motosportu są fajne, przyjemne, 

rozwijają ogólnorozwojowo, sportowo.  
Sprawozdanie z działalności Stowarzyszenia "Extremalne Bojanowo" stanowi załącznik nr 7 
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do protokołu.  
 

W związku z tym, że pytań nie było, Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pani Darii 

Kuczyńskiej- Prezesa Międzyszkolnego Uczniowskiego Klubu Sportowego SZOK Bojanowo 

o zabranie głosu. 

Pani Daria Kuczyńska poinformowała, że Klub działa nieprzerwanie od 2002 roku. Zgodnie  

z celami statutowymi, nasze działania mają na celu rozwijanie aktywności sportowej  

w środowisku dzieci i młodzieży z naszego regionu, integrowanie środowisk uczniowskich  

i młodzieżowych, a także promocję Gminy Bojanowo, Powiatu Rawickiego oraz Województwa 

Wielkopolskiego i kraju poprzez współzawodnictwo sportowe. W trudnym czasie covidowym, 

jak mamy możliwość korzystania z obiektów sportowych, to działamy. Obecnie w klubie 

trenuje 108 dzieci w trzech sekcjach: 
- w sekcji piłkarskiej mamy 4 grupy- Młodziki, Orliki, Żaki i Skrzaty. Łącznie trenuje w niej 

68 dzieci. 
- w sekcji lekkoatletycznej, w dwóch grupach treningowych trenuje 32 dzieci. 
- w sekcji koszykówki trenuje 13 dziewczynek- w tym 5, które trenują również lekkoatletykę. 
Pod szyldem MUKS SZOKu działa również odrębna sekcja turystyki rowerowej zrzeszająca 

kilkanaście osób dorosłych i prowadząca całkowicie samodzielną i samofinansującą 

działalność sportowo- rekreacyjną. 
W 2020 roku w klubie sportowym MUKS SZOK Bojanowo trenowało łącznie 104 dzieciaki. 

W sekcji piłki nożnej trenowało 71 dzieci. Treningi odbywały się 2 razy w tygodniu po 1,5 h. 

Poza tym odbywały się także okręgowe rozgrywki ligowe oraz mecze sparingowe. 

Poszczególne grupy piłkarzy brały również udział w wyjazdowych turniejach organizowanych 

przez inne kluby piłkarskie, np. trzydniowy międzynarodowy turniej w Międzyzdrojach. 

Zorganizowaliśmy jeden dwudniowy turniej piłkarski dla wszystkich grup wiekowych,  

w którym wzięło udział łącznie 15 zespołów młodych piłkarzy. 

W sekcji koszykówki trenowało 14 dziewczynek. Treningi odbywały się 2 razy w tygodniu. 

Dziewczynki wzięły udział w mikołajowym turnieju koszykówki w Sieradzu, gdzie zajęły II 

miejsce. Ponadto Zofia Ratajczak reprezentuje Kadrę Śląska w koszykówce dziewcząt, zajęła 

I miejsce w Mistrzostwach Dywizji B w Żyrardowie i awansowała do finału Dywizji A, gdzie 

już w bieżącym roku zajęła z drużyną II miejsce. 
W sekcji lekkoatletyki trenowało 19 dzieci. Treningi obywały się 4 razy w tygodniu. Do 

największych sukcesów zeszłego roku można zaliczyć: 
- VIII miejsce sztafety 4x200 m w Mistrzostwach Polski w wielobojach i biegach sztafetowych 

w Łodzi w kategorii U-16. Dziewczynki były najmłodszą sztafetą, ponieważ większość 

startowała wtedy jeszcze w młodszej kategorii. Skład sztafety: Zuzanna Skrzypczak, Zofia 

Ratajczak, Zuzanna Gawlicka, Klaudia Piotrowska oraz Wiktoria Lipowicz. 
- Zuzanna Skrzypczak zajęła na Mistrzostwach Polski młodzików w Słupsku VI miejsce  

w skoku w dal i VII miejsce w wieloskoku. 
- Franciszek Zuter zajął X miejsce w wieloskoku w Mistrzostwach Polski młodzików  

w Słupsku. Posiada  trzeci wynik w wieloskoku w Wielkopolsce. 

- Bartłomiej Józefowiak zdobył srebrny medal w biegu na 60 m w roczniku 2009 we finale 

Czwartków Lekkoatletycznych w Łodzi. Bartek posiada pierwszy wynik w Polsce w skoku  

w dal i trzeci wynik na 60 m w swojej kategorii wiekowej. 
- Klaudia Piotrowska posiada w roczniku 2008 trzeci wynik w Polsce na 600 m i trzeci wynik 

na 1000 m. 

- Zofia Ratajczak posiada pierwszy wynik w Polsce w wieloskoku w kategorii U-14 i IX wynik 

w skoku w dal.  
W związku z tak dobrymi wynikami sportowymi wnioskowaliśmy do Pana Burmistrza  

o uhonorowanie osiągnięć naszych małych sportowców. Sprawa jest otwarta. 
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Ponadto od dwóch lat rozpoczęty jest temat stypendiów dla zdolnej i utalentowanej sportowo 

młodzieży w naszej gminie. Mamy informację, że nasza zawodniczka, która sukcesywnie 

podnosi swoje umiejętności i zdobywa coraz lepsze wyniki na zawodach lekkoatletycznych 

uzyskała takie stypendium od gminy Rawicz, ponieważ jest jej mieszkanką. Podkreślamy, że 

takie wsparcie i pomoc jest nie tylko ogromną mobilizacją do dalszej pracy, ale także zwiększa 

możliwości na większy udział w organizowanych na terenie całego kraju imprezach 

sportowych, a co za tym idzie zwiększa pole i zasięg szerokorozumianej promocji Gminy 

Bojanowo. Bardzo prosimy zatem o rozpatrzenie naszej sprawy po raz kolejny. 
Promocja klubu w mediach społecznościowych, nasza działalność oraz coraz lepsze wyniki 

sportowe naszych zawodników przełożyły się na zwiększenie zainteresowania kulturą fizyczną, 

co nas bardzo cieszy. W związku z tym cały czas staramy się rozwijać i poszerzać zakres 

działań. Wychodząc na przeciw zainteresowaniu społeczności lokalnej, powołaliśmy od marca 

tego roku nową grupę najmłodszych piłkarzy- Skrzaty (roczniki 2014-2015) oraz drugą grupę 

lekkoatletyczną. W lipcu rozważamy również powołanie kolejnej grupy piłkarskiej dla rocznika 

2008, który przechodzi naturalnie z grupy Młodzik do Trampkarzy, aby zapewnić chłopcom 

możliwość kontynuacji szkolenia piłkarskiego. To wszystko wymaga oczywiście dodatkowych 

funduszy, dlatego nasze działania w ostatnim czasie kierujemy przede wszystkim na ich 

pozyskanie. Udało nam się w ostatnim czasie pozyskać zainteresowanie i wsparcie kilku 

lokalnych przedsiębiorców, za co jesteśmy im bardzo wdzięczni. 
Złożyliśmy wniosek o dofinansowanie na wymianę tartanu na rozbiegu do skoku w dal na 

naszym miejskim stadionie. Warunki, w jakich trenują nasi zawodnicy bardzo mocno odbiegają 

już od powszechnych standardów na innych obiektach sportowych. Wyniki, jakie osiągają nasi 

zawodnicy to efekt m. in. treningów wyjazdowych na obiekt lekkoatletyczny wyposażony  

w tartanową nawierzchnię, znajdujący się w Górze, co niestety generuje kolejne koszty dla 

klubu. W związku z tym dowiedzieliśmy się, że istnieje możliwość pozyskania dofinansowania 

w Wielkopolskiej Lokalnej Grupie Działania znajdującej się w Lesznie. Pozwoliliśmy sobie 

wspólnie z Panem Burmistrzem przy pomocy, ogromnym wsparciu Pana Marka Zmudy 

zredagować, sporządzić, wypełnić wniosek o dofinansowanie. Mam nadzieję, że uda się 

pozyskać środki finansowe i będziemy mieli w najbliższym czasie nowy rozbieg na stadionie. 

Są to nasze cele na najbliższy czas. Musimy mieć świadomość, że po tym czasie izolowania 

dzieci i wyłączenia z normalnego trybu funkcjonowania spowodowanego pandemią, będziemy 

mieć niestety do czynienia z ogromnymi deficytami w rozwoju fizycznym naszych dzieci. 

Naszym zadaniem jest dołożenie wszelkich starań, aby dzieci z naszej gminy miały właściwe, 

solidne warunki do tego, aby wychowanie fizyczne przynosiło pożądane rezultaty. Musimy 

dzieci zachęcać i na nowo mobilizować do uprawiania wszelkiego rodzaju dyscyplin 

sportowych. My jako klub zapewniamy, że nasze działania są właśnie w tym kierunku całą 

mocą i pełnym zaangażowaniem naszej kadry skierowane.  
 

Pan Maciej Dubiel podziękował Pani Prezes za obszerną relację z funkcjonowania MUKS 

SZOK Bojanowo i nadmienił, że rozmowy, które były prowadzone, deklaruje dokończyć  

i uhonorować wszystkich tych wybitnych zawodników, którzy zostali wymienieni  

w sprawozdaniu. Została wystosowana prośba o jeszcze chwilę czasu, na najbliższej sesji 

zostanie uregulowana kwestia uchwałą. Jeżeli chodzi o bieżnię tartan, została podpisana umowa 

użyczenia na ten odcinek stadionu, jest do odebrania w urzędzie. Na zakończenie zostały 

skierowane życzenia dalszych sukcesów wszystkim zrzeszonym MUKS Szok Bojanowo. 

Przewodniczący Rady pogratulował bardzo dobrych wyników i bardzo dobrej współpracy  

z Ruchem Bojanowo. 

Pani Daria Kuczyńska poinformowała, że kładziemy nacisk, aby ta współpraca szła w dobrym 

kierunku. Zależy nam, żeby dzieci, które są coraz starsze miały możliwość kontynuowania 

przygody ze sportem. Myślę, że z Panem Prezesem „Ruchu” będziemy cały czas w kontakcie  
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i współpraca będzie się dobrze układała.  

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Sprawozdanie z działalności Międzyszkolnego 

Uczniowskiego Klubu Sportowego „SZOK” stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 

Przewodniczący Rady zwrócił się z prośbą do Pana Pawła Dudziaka- Prezesa Bojanowskiego 

Klubu Karate Kamae o zabranie głosu celem przedstawienia sprawozdania z działalności Klubu 

oraz informacji o działalności Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. 

Arkadego Fiedlera w Golinie Wielkiej.  

Pan Paweł Dudziak poinformował, że Bojanowski Klub Karate Kamae działania na terenie 

gminy Bojanowo od trzydziestu czterech lat, powstał w 1987 roku. Klub szkoli w zakresie 

Karate Shotokan. W 2020 roku zajęcia karate odbywały się w dwóch grupach:  

1) dzieci i młodzież, która liczyła w różnych zakresach, ale ok. 30 osób, 

2) grupa zaawansowana.  

Korzystamy ze sali gimnastycznej przy szkole podstawowej w Bojanowie. Zajęcia odbywają 

się dwa razy w tygodniu po 1 godzinie. Jak co roku, przystępujemy do realizacji zadania 

publicznego do Urzędu Gminy Bojanowo. W zeszłym roku otrzymaliśmy kwotę 12.000 zł.  

W ramach dotacji kupiliśmy sprzęt sportowy- szczegółowo, zgodnie z zasadami rozliczyliśmy 

się w styczniu bieżącego roku. Niestety wybuch pandemii pokrzyżował nasze plany, 

musieliśmy zweryfikować plany treningowe. Dla dobra naszych uczniów i ćwiczących- 

zrezygnowaliśmy ze wszystkich zawodów sportowych. Działalność opierała się tylko  

i wyłącznie na treningach sportowych. Były one w różny sposób realizowane: najczęściej 

tradycyjnie na sali, chociaż zdarzały się zajęcia na wolnym powietrzu i zdalnie. Niestety  

w 2020 roku musieliśmy całkowicie zawiesić zajęcia dla osób dorosłych.      

Uczniowski Klub Sportowy przy Szkole Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Golinie 

Wielkiej jest najmłodszym klubem. W bieżącym roku obchodziliśmy 5-lecie istnienia Klubu 

(powstaliśmy w 2016 roku). Powstanie Klubu było odpowiedzią na powstanie obiektu 

sportowego- wielofunkcyjnego boiska sportowego. Działają następujące sekcje: 

- tenisa stołowego,  

- karate,  

- od niedawna- kolarstwa. 

W ubiegłym roku musieliśmy zawiesić działalność. Możemy się poszczycić, że na przełomie 

sierpnia i września 2020 roku otrzymaliśmy awans do III ligi tenisa stołowego. 

Uczestniczyliśmy w kilku rozgrywkach. Niestety poprzez chorobę naszych czołowych 

zawodników- musieliśmy zrezygnować z uczestnictwa w rozgrywkach III ligi. Drugi zespół do 

dnia dzisiejszego uczestniczy w rywalizacji w rozgrywkach IV ligi. Od siedmiu dni 

rozgrywamy turnieje, wznowiliśmy treningi. Jak w ubiegłych latach, UKS Golina Wielka 

przystąpiła do realizacji zadania publicznego. W 2020 roku otrzymaliśmy od Urzędu Miasta 

Gminy dotację w wysokości 20.440 zł- większość kwoty została przeznaczona na zakup sprzętu 

i odzieży sportowej. Szczegółowe sprawozdanie z wydatkowania funduszy, UKS Golina 

Wielka złożyła w miesiącu styczniu do Urzędu Miejskiego.  

Pytań do przedstawionej informacji nie było.  

Sprawozdanie z działalności Bojanowskiego Klubu Karate Kamae stanowi załącznik nr 9 do 

protokołu.  
Sprawozdanie Uczniowskiego Klubu Sportowego przy Szkole Podstawowej im. Arkadego 

Fiedlera w Golinie Wielkiej stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 

Ze względu, że Prezesi poniższych klubów sportowych nie uczestniczyli w sesji, sprawozdania 

z działalności sportowej stanowią odpowiednio: 

- informacja Ludowego Zespołu Sportowego „Salus” - załącznik nr 11 do protokołu.  
- informacja Klubu Sportowego „Sztanga” - załącznik nr 12 do protokołu.  
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Dot. pkt. 7. Informacja o stanie dróg na terenie Gminy Bojanowo (gminne i powiatowe). 
 

Pan Jan Moryson zwrócił się z prośbą do Pana Henryka Adamczyka o zabranie głosu  

w celu przedstawienia informacji o stanie dróg gminnych na terenie gminy Bojanowo.  

W związku z tym, że zostało wysłane do Powiatowego Zarządu Dróg w Rawiczu pismo  

o uzupełnienie materiałów sesyjnych- informacja o stanie dróg powiatowych będzie tematem 

obrad sesji majowej. 

 

Pan Henryk Adamczyk poinformował, że na terenie miasta Bojanowa jest 14,3 km dróg 

gminnych, poza wsią- 47,4 km. Łącznie dróg publicznych na terenie Gminy Bojanowo  

i będących własnością Gminy Bojanowo jest 61,7 km. Poza tymi drogami, przez gminę 

Bojanowo przebiega: 

- droga ekspresowa S5- 9 km, 

- droga wojewódzka nr 309- 9,3 km, 

- drogi powiatowe- 54,7 km. 

Łącznie wszystkich dróg publicznych na terenie Gminy Bojanowo jest 133,8 km.  

W okresie zimowym, zimowe utrzymanie dróg gminnych prowadziły takie podmioty, jak: 

- Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej,  

- Usługi Drogowo- Transportowe Henryk Misiewicz z Zaborowic.  

Łączny koszt utrzymania w okresie zimy dróg gminnych na dzień 9.04.2021 r. wyniósł 52.666 

zł. Mając na uwadze poprawę bezpieczeństwa ruchu drogowego na ulicach i drogach gminnych 

w 2020 roku wykonane zostały następujące prace drogowe i inwestycyjne: 

- w celu utrzymania w odpowiednim stanie technicznym nawierzchni dróg gminnych 

przeprowadzono bieżący remont cząstkowy. Prace zostały wykonane przez Przedsiębiorstwo 

Drogowo- Melioracyjne „Drogomel”. Koszt wykonania remontu wyniósł 16.036 zł.   

- w maju 2020 r. zostały przeprowadzone prace dot. odnowienia oznakowania poziomego dróg 

i ulic położonych na terenie gminny, powierzchnia 1820 m2. Prace wykonała firma „Drog Chem 

Serwis” z Poznania. Łączny koszt 19.490 zł.  
- w okresie maj- październik 2020 r. wykonano prace związane z wykoszeniem poboczy dróg 

gminnych. Prace wykonane były przez Zakład Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

w Gołaszynie. Łączny koszt 21.334 zł.  

- wykonano prace pielęgnacyjne drzew polegające na usunięciu drzew obumarłych  

i zagrażających bezpieczeństwu oraz przycięcie odrostów i suchych gałęzi. Prace wykonywane 

były przez takie podmioty, jak: Usługi Drogowo- Transportowe Henryk Misiewicz  

z Zaborowic, Zakład Usług Dekarskich Jerzy Wawrzyniak z Bojanowa. Łączny koszt prac 

wyniósł 9.467 zł.  

- w celu poprawy bezpieczeństwa ruchu drogowego oraz poprawy stanu infrastruktury, 

przeprowadzono postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na „Przebudowę drogi  

w Gołaszynie, dz. nr 733/10”. Zakres prac obejmował wykonanie nawierzchni o długości 120 

m wraz z jej oświetleniem. Wykonawcą była firma Pana Henryka Cieplika z Leszna. Koszt 

wykonania przebudowy drogi wyniósł 103.872 zł.  

- przebudowano odcinek drogi w Gołaszynie na dz. nr 301 na odcinku o długości 70 m. Zakres 

prac obejmował wykonanie nawierzchni drogi z kostki betonowej. Wykonawcą była firma 

„Mażur” z Rawicza. Koszt wykonania przebudowy drogi wyniósł 41.819 zł.  

- w miesiącu czerwcu zakończyły się prace przy przebudowie drogi w Golince wraz  

z utwardzeniem placu przy remizie. Prace wykonał Zakład Ogólnobudowlany „Mażur”  

z Rawicza. Łączny koszt 342.214 zł. Zadanie było dofinansowane z Funduszu Dróg 

Samorządowych w wysokości 70%, co stanowi kwotę 217.816 zł.  

- w listopadzie 2020 r. dokonano odbioru końcowego przebudowy drogi powiatowej  

w Tarchalinie. W ramach inwestycji poszerzono jezdnię na odcinku 410 metrów. Wykonawcą 
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robót było Konsorcjum tj. Przedsiębiorstwo Drogowo- Melioracyjne Drogomel z Góry oraz 

Przedsiębiorstwo Dróg i Ulic Leszno. Łączny koszt prawie 990.000 zł. Inwestycja została 

dofinansowana z Funduszu Dróg Samorządowych kwotą 540.000 zł. Pozostałe środki po 

połowie wyłożył Powiat Rawicki i Gmina Bojanowo.  

- w grudniu odebrano prace polegające na budowie oświetlenia w ulicy Piaskowej  

w Bojanowie i fragmencie ulicy Leśnej. Zakres prac obejmował montaż 15 lamp oraz linii 

kablowej o długości 786 m. Prace zrealizowała firma Jakub Misztal JAMNET z Krobi za kwotę 

93,5 tys. zł.  

- mając na uwadze poprawę infrastruktury drogowej w pasie dróg gminnych wykonano prace 

przy układaniu chodników w Sowinach, Kawczu, Pakówce, Gołaszynie, Gościejewicach. 

Wykonawcą prac była firma Magdaleny Twardej z Rawicza. Prace wykonano w okresie 

kwiecień- październik za kwotę w: Sowinach- 15.500 zł, Gołaszynie- 30.600 zł, Kawczu- 9.550 

zł, Pakówce- 13.550 zł, Gościejewicach- 18.000 zł.   

W okresie sprawozdawczym zostały przeprowadzone prace remontowo- naprawcze  

w nawierzchniach dróg: 

- na ulicy Leśnej przy progu zwalniającym- na nowo wyniesionym przejściu dla pieszych  

wykonano wyrównanie nawierzchni i ułożenia nowej nawierzchni asfaltowej. Wykonawcą była 

firma „Drogomel”. Łączny koszt 3.945 zł. 

- na przystanku autobusowym w miejscowości Wydartowo Drugie oraz Sowiny dla nowo 

ustanowionego przystanku, zamontowano dwie wiaty przystankowe. Dostawą i montażem 

zajęła się firma WAMET z Dąbcza, Gmina Rydzyna. Koszt- 12.386 zł.  

- w sierpniu wykonano prace związane z remontem nawierzchni drogi gminnej położonej  

w Gołaszynie i Bojanowie- łącznik od Bojanowa ul. Sportowej do Bojanowa ul. Platanowej. 

Prace wykonało Przedsiębiorstwo Drogowo- Melioracyjne „Drogomel” z Góry. Łączny koszt 

prac wyniósł 19.660 zł.  

- w sierpniu dokonano remontu drogi w Golince. Jest to odcinek drogi od drogi, która była 

pobudowana za placem przy remizy w kierunku do obszaru leśnego na długości 165 m w celu 

umożliwienia mieszkańcom wjazdu do posesji. Dostawcą 108 ton kruszywa była firma Pani 

Magdaleny Twardej. Koszt dostawy 6.800 zł. Prace związane z niwelacją w terenie  

i wyprofilowaniem nawierzchni wykonała firma Pana Henryka Misiewicza z Zaborowic za 

kwotę 1.900 zł.   

- w Gołaszynie, w ciągu drogi nr 291 (łącznik od drogi Bojanowo do osiedla mieszkaniowego  

a Stacją Markowski) wykonano dwa przejścia dla pieszych oraz oznakowanie pionowe jednego 

progu zwalniającego w Karolewie. Wykonawcą była firma RAWZNAK z Rawicza. Kwota 

4.300 zł.   

Mając na uwadze poprawę stanu infrastruktury drogowej, zostały zlecone opracowania 

dokumentacji technicznych na realizację następujących zadań inwestycyjnych:  

- w styczniu została wykonana dokumentacja na wykonanie robót budowalnych związanych  

z „Przebudową drogi gminnej w Golinie Wielkiej na cz. dz. nr 71” zaprojektowana przez Pana 

Adama Strzeszyńskiego Biuro Projektowe z Zielonej Góry. Koszt 4.000 zł.  

- w kwietniu zlecono wykonanie dokumentacji projektowej na zgłoszenia robót budowalnych 

związanych z „Przebudową drogi gminnej w Gościejewicach” na dz. nr 48. Prace projektowe 

wykonało Biuro Projektowe Pana Adama Strzeszyńskiego z Zielonej Góry. Koszt 11.000 zł. 

- we wrześniu zlecono opracowanie dokumentacji technicznej na:  

1) „Przebudowę chodnika w Bojanowie ul Półwiejska”, 

2) „Przebudowa chodnika na odcinku Gołaszyn- Tarchalin”, 

3) „Budowa chodnika w Bojanowie ul. Sikorskiego” 

prace projektowe wykonuje firma „Starprojekt” Jakub Starczewski z Rawicza. Koszt 

opracowań wyniesie ok. 24.200 zł.  

W dniu 12 listopada 2020 r. Gmina Bojanowo wystąpiła z wnioskiem do Urzędu 
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Marszałkowskiego w Poznaniu o dofinansowanie przebudowy drogi dojazdowej do gruntów 

rolnych, położonej w miejscowości Golina Wielka na działce ew. nr 71.  

 

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Sprawozdanie o stanie dróg gminnych na terenie 

Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 13 do protokołu.  
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
a) oceny zasobów pomocy społecznej, 

 

Projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 
O głos została poproszona Pani Sabina Szlachetka- Andersz celem przedstawienia projektu 

uchwały. 
 

Pytań do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwałę podjęto 13 głosami 

„za” (12 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów 

technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 
Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

BRAK GŁOSU: 2 
Jan Kubis, Tomasz Wałkiewicz 
 
NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 

Tomasz Wałkiewicz    
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie oceny zasobów 

pomocy społecznej stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
b) wyrażenia zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego 

nieruchomości gruntowej zabudowanej położonej w Gołaszynie, 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że treść niniejszej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady Miejskiej w Bojanowie. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa.  
 

Pytań do projektu uchwały nie było, w związku z powyższym Przewodniczący Rady zarządził 

głosowanie. Uchwałę podjęto 13 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” (13 radnych głosowało 

za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów technicznych głosował imiennie). 
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Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA: 12 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa Szczepaniak, 

Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 

 

PRZECIW: 1 

Sebastian Miekisz 

 

BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 
 

NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 
Tomasz Wałkiewicz  
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż w formie przetargu nieograniczonego nieruchomości gruntowej 

zabudowanej położonej w Gołaszynie stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

c) nadania nazwy drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Bojanowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. 
 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za” 

(13 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów 

technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA: 13 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 
 

NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
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Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 
Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie nadania nazwy 

drodze wewnętrznej położonej w miejscowości Bojanowo stanowi załącznik nr 16 do 

protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 
d) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów  

i Kanalizacji z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu 

Gminy Bojanowo, 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały był przedmiotem obrad Komisji 

Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  
 

Pytań i uwag nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za” 

(12 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 2 radnych z powodu problemów 

technicznych głosowało imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA: 12 

Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Jan Kubis, 

Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, Ewa 

Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 
BRAK GŁOSU: 2 

Renata Jagodzik, Tomasz Wałkiewicz 

 

NIEOBECNI: 1 
Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 2 
Renata Jagodzik, Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Wodociągów i Kanalizacji z obowiązku wpłaty 

nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

e) zwolnienia samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki 

Komunalnej i Mieszkaniowej z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych 

do budżetu Gminy Bojanowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 
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Komisji Stałych Rady. 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak.  
 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta 14 głosami „za” (13 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu 

problemów technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA: 13 
Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 
 

NIEOBECNI: 1 

Karolina Salamon 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 
Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zwolnienia 

samorządowego zakładu budżetowego Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej  

z obowiązku wpłaty nadwyżki środków obrotowych do budżetu Gminy Bojanowo stanowi 

załącznik nr 18 do protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

f) zmiany uchwały budżetowej na 2021 rok, 
 
Przewodniczący Rady poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. 
Projekt uchwały przedstawiła Pani Patrycja Kubiak. 
 

Pytań i uwag nie było. Przewodniczący Rady zarządził głosowanie Przystąpiono do 

głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za” (13 radnych głosowało za pomocą 

programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 
ZA: 13 
Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
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BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 
 

NIEOBECNI: 1 

Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 
Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na 2021 rok stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
 

Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

g) wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 25/2 obręb 

Gierłachowo, 
 

Pan Jan Moryson poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. 
Projekt uchwały przedstawił Pan Maciej Dubiel. 

 

Pani Renata Jagodzik zwróciła się z zapytaniem, jaka jest wielkość tej działki? 

Burmistrz Bojanowa wyjaśnił, że 2346 m. 
 

Więcej pytań nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została podjęta 14 głosami „za” 

(13 radnych głosowało za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów 

technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA: 13 
Jarosław Bartkowiak, Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, 

Jan Kubis, Sebastian Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Dariusz Stachowiak, 

Ewa Szczepaniak, Bogumiła Woźniak, Tomasz Woźniczka 
 

BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 

 

NIEOBECNI: 1 

Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 
Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie wyrażenia 

zgody na nieodpłatne przejęcie nieruchomości, dz. ew. nr 25/2 obręb Gierłachowo stanowi 

załącznik nr 20 do protokołu. 
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Dot. pkt. 8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

h) zwolnienia z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia w miejscu sprzedaży, 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że treść przedmiotowej uchwały była przedmiotem obrad 

Komisji Stałych Rady. 
Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Bojanowa. 
 

Pytań i uwag do projektu uchwały nie było. Przystąpiono do głosowania. Uchwała została 

podjęta 11 głosami „za”, 1 głos „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” (13 radnych głosowało 

za pomocą programu e-sesja, 1 radny z powodu problemów technicznych głosował imiennie). 
 

Wyniki głosowania za pomocą systemu elektronicznego e-sesja 
ZA: 10, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 
 

Wyniki imienne: 

ZA: 10 
Alina Broniarz, Beata Bura, Waldemar Czerwiński, Renata Jagodzik, Jan Kubis, Sebastian 

Miekisz, Jan Moryson, Ilona Pazoła- Szymańska, Ewa Szczepaniak, Tomasz Woźniczka 

 

PRZECIW: 1 

Dariusz Stachowiak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 

Jarosław Bartkowiak, Bogumiła Woźniak  

 

BRAK GŁOSU: 1 

Tomasz Wałkiewicz 

 

NIEOBECNI: 1 

Karolina Salamon 
 

Wyniki głosowania imiennego: 
ZA: 1 

Tomasz Wałkiewicz 
 

Uchwała Rady Miejskiej w Bojanowie z dnia 30 kwietnia 2021 roku w sprawie zwolnienia  

z opłaty za korzystanie z zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do 

spożycia w miejscu sprzedaży stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
 

Dot. pkt. 9. Interpelacje i zapytania radnych. 
 

Nie zgłoszono interpelacji i zapytań w niniejszym punkcie. 
 

Do pkt. 10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 
 

W związku z tym, że nie wpłynęła żadna interpelacja i zapytanie na piśmie, Przewodniczący 

Rady przeszedł do kolejnego punktu porządku obrad. 
 

Do pkt. 11. Wolne wnioski i informacje. 

 

Pani Alina Broniarz zwróciła się z zapytaniem, czy można wyznaczyć znakiem drogowym 
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strefę zamieszkania na drodze przy blokach w Gołaszynie w kierunku wiaduktu? Jest to droga, 

która wielu osobom służy jako ścieżka pieszo- rowerowa do wiaduktu oraz zapewni 

bezpieczeństwo dzieciom mieszkającym na osiedlu. Droga kończy swój bieg przy wiadukcie.  

Burmistrz Bojanowa potwierdził, że na ścieżce jest duży ruch pieszych. Będziemy 

interweniować w niniejszej sprawie, zobaczymy, co jest możliwe do zrobienia: czy będzie tam 

strefa zamieszkania, ograniczenia prędkości.  
 

Pani Renata Jagodzik poinformowała, że za wioską Trzebosz, w kierunku Czechnowa po 

prawej stronie istnieje problem z odpływem wody z rowu spowodowanym niedrożnym 

przepustem przez drogę powiatową. Została wystosowana prośba o interwencję do powiatu  

w niniejszej sprawie.  

Burmistrz Bojanowa poinformował, że będziemy interweniować w Powiatowym Zarządzie 

Dróg.  

 

Na zakończenie Pan Jan Moryson odczytał pismo, które wpłynęło od Posła Pana Wiesława 

Szczepańskiego w sprawie zamiaru likwidacji Szkoły Podstawowej w Gościejewicach oraz 

poinformował o piśmie ze Starostwa Powiatowego w Rawiczu w sprawie naboru kandydatów 

na członków Powiatowej Społecznej Rady ds. Osób Niepełnosprawnych.  
 

Do pkt. 12. Zakończenie. 
 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Miejskiej w Bojanowie 

zamknął obrady i zakończył XXX sesję o godzinie 1136. 
 
 

Protokolant      Przewodniczący Rady Miejskiej 

Justyna Wolsztyniak     Jan Moryson 
 


